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 ترجمة الأمانة العامة للاتحاد البرلماني العربي

 الجمعية البرلمانية الآسيوية 
 الأمين العام

 
 دعوة
 

 للاتحاد البرلماني الدولي  الاجتماع التنسيقي للجمعية البرلمانية الآسيوية على هامش الجمعية العامة
 )3012:ولغاية الساعة  30:10(من الساعة  2202 مارس/آذار 02 الأحد

 BوA :جاكارتاقاعة 
 ندونيسيا)إنوسا دوا ( – بالي

 

 ،معالي السيدة الرئيسة
  معالي السيد الرئيس،

 

القادمة  144الـ على هامش الجمعية العامة  الاجتماع التنسيقي للجمعية البرلمانية الآسيويةأدعوكم إلى حضور أن أود 
 ندونيسيا.نوسا دوا، إفي  ةالمنعقد للاتحاد البرلماني الدولي

 

لجمعية البرلمانية لمندوبي البرلما�ت الأعضاء في ا ثمينةفرصة  اتالاجتماع هتيح هذتللممارسات السابقة المعتادة،  ووفقاً 
 لإحاطتهم علماً  أيضاً  فحسب، بلتحاد البرلماني الدولي عامة للامعيات الالجوجودهم في من ليس للاستفادة  الآسيوية

 .بآخر تطورات الجمعية البرلمانية الآسيوية وتبادل وجهات نظرهم من خلال المساهمة التفاعلية
 

يرجى التكرم بتعيين عضو  إلينا،. وإذا تعذر عليكم الانضمام ةالهام الفعالية هأن أقابلكم في هذ يسرني كثيراً  ولذلك،
 .واحد من برلمانكم على الأقل لحضور هذا الاجتماع

 

 سيتم إرسال جدول أعمال الاجتماع والمعلومات الأخرى في وقت لاحق. .للفعالية تجدون مرفقاً استمارة التسجيلو 
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 .أرجو أن تتقبلوا، معاليكم، أسمى آ�ت التقديرو 

 
 مع أطيب التمنيات
 محمد رضا مجيدي

 الأمين العام
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CONVOCATION 
 

APA Coordinating Meeting on the Sideline of the IPU Assembly 

Sunday, 20 March 2022 (10:30- 12:30) 

Jakarta Room: A&B 

Bali- Nusa Dua (Indonesia) 

 

Dear Madam President, 

Dear Mr. President, 

I would like to invite you to attend the APA Coordinating Meeting to be held on the sideline 

of the upcoming 144th IPU Assembly in Nusa Dua, Indonesia.  

As per usual past practices, the APA Coordination Meetings provide an excellent 

opportunity for the delegates of the APA member parliaments not only to benefit from the 

privileges of their presence at the IPU Assemblies, but also to be briefed about the latest 

APA developments and share their perspectives through interactive contribution. 

Therefore, it is a great pleasure for me to meet you at this important event. If it would not be 

possible for you to join us, kindly assign at least one delegate to represent you at this 

meeting. 

The Registration Form for this event is hereto attached. The Meeting Agenda and other 

information will be forwarded subsequently  

Please accept, Excellency, the assurances of my highest consideration. 

Best Regards 

Mohammad Reza Majidi 

Secretary General 
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